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Abstract (en)
A connector screening for electrical connectors, particularly for electrical plug connectors, consists of a metal cap 1 which is matched to the external
shape of one or more connectors and can be pushed onto the connector or connectors. A collar 3 projecting from the cable outlet side of the metal
cap 1 can make contact with the screening 8 of an electrical cable 7 which is to be connected to the connector 2, the collar shape being matched to
the external cable shape. <IMAGE>

Abstract (de)
Eine Verbinderabschirmung für elektrische Verbinder, insbesondere für elektrische Steckverbinder, besteht aus einer Metallhaube 1, die an die
Außenform eines oder mehrerer Verbinder angepaßt ist und auf dem bzw. den Verbindern aufschiebbar ist. Ein von der Kabelausführseite der
Metallhaube 1 hochstehender Kragen 3 kann mit der Abschirmung 8 eines an den Verbinder 2 anzuschließenden elektrischen Kabels 7 kontaktiert
werden, wobei die Kragenform an die äußere Kabelform angepaßt ist.
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